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     Móricz Eszter Bizottsági elnök asszony 
 
 
Tisztelt Polgármester Úr és Elnök Asszony! 
 
Mint bizonyára Önök előtt is ismert, a tiltakozásoknak hála Magyarország kormánya hajlandó 
újragondolni az oktatási rendszer működését, és hajlandó megszűntetni a KLIK elnevezésű 
központosított vízfejet. 
 
Azt gondolom, alapvető feladatunk, mint Önkormányzat, hogy iránymutatást és kézzel fogható 
véleményt adjuk László Tamás országgyűlési képviselő úr kezébe, hogy amikor majd eljön a 
parlamenti és kormányzati egyeztetés ideje, világosan és érthetően tudja az őt felhatalmazó 
választók véleményét képviselni. 
 
Ezért azzal a javaslattal szeretnék élni Önök felé, hogy hívják össze a Köznevelési, Kulturális, 
Közművelődési, Rendezvényszervezési, Ifjúsági és Sport Bizottság rendkívüli ülését, melyen az 
alábbi kérdéseket – természetesen más felmerülő kérdésekkel együtt – vitassák meg kerületünk 
iskola és óvoda vezetőivel együtt: 
 

- Szeretnénk-e ha az önkormányzat újra szerephez jusson a KLIK helyett az iskolák 
fenntartásában? 

- Milyen irányelvek és feladatmegosztások szerint rendeződjék a majdani KLIK helyébe lépő 
szervezet? 

- Mik voltak a legnagyobb kijavításra váró problémák a KLIK irányítása alatt? 
- Milyen jobbító ötletekkel rendelkeznek a kerület oktatási szakemberei a majdan 

létrehozandó új oktatási struktúra felépítéséhez? 
 
Javaslom továbbá, hogy az ülésen felmerülő javaslatokat rendezett formában nyújtsák át László 
Tamás országgyűlési képviselőnek. 
 
Várom szíves intézkedésüket, ha egyetértenek javaslatommal! 
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